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A Szociális, Egészségügyi és Sport Bizottság 2008. évben végzett munkájáról az alábbi 
tájékoztatást adom: 
 
A Szociális, Egészségügyi és Sport Bizottság a Képviselő-testület mellett működő 6 tagú 
bizottság (tagjai: dr. Pázmány Annamária, dr. Morlin Eszter, Hajdu Gábor, Benkovits György, 
Pintér Ádám és Horváth Győző). 
 
A bizottság a 2008. évben 15 ülést tartott, 111 határozatot hozott. 
 
A szociális és egészségügyi területen elért legfontosabb eredményeink az alábbiak voltak:  
 
2008-ban is kiírta a BURSA Hungarica Ösztöndíjpályázatot, melynek eredményeként 12 
főiskolai/egyetemi hallgató tanulmányaihoz tudtunk anyagilag hozzájárulni. Itt emelem ki és 
köszönöm meg a Családvédelmi Munkacsoport tagjainak az egész évben végzett munkáját a 
környezettanulmányok elvégzése terén. A munkacsoport aktívan vett részt a rendeletben 
meghatározott segélyek esetében is a kérelmezők életkörülményeinek vizsgálatában és 
segítséget nyújtott azok kiszűrésében, akik jogosulatlanul nyújtanak be kérelmet. 
 
A bizottság átruházott hatáskörben döntött számos önkormányzati tulajdonú lakásbérleti 
szerződés meghosszabbításáról és néhány esetben a szerződés felmondásáról, figyelemmel a 
Családvédelmi Munkacsoport ajánlásaira.  
 
A Családvédelmi Munkacsoport javaslatai alapján elkészült a bérlakás igénylők 2008. évi 
várakozó listája, amelyet jóváhagytunk, továbbá javasoltuk a bérlakások felmérését azzal a 
céllal, hogy a jogcím nélküli lakáshasználókat kiszűrhessék. Fontosnak tartjuk, hogy a 
lakbérek arányban legyenek a lakás állapotával, a lakók szociális helyzetével, ezt is 
elősegítené ez a felmérés.  
 
2008-ban átruházott hatáskörben elfogadtuk a Püspökmajor Lakótelepi Bölcsőde, a 
Gondozási Központ Szervezeti és Működési Szabályzatát és Szakmai Programját. 
 
Elfogadtuk a Szentendre Város Egészségügyi Intézményei Szervezeti és Működési 
Szabályzatát és Térítési Díjszabályzatát. 
 
Diáksport-egyesületek eredményesen folytatták tovább tevékenységüket. 
 
Pintér Ádám bizottsági tag jóvoltából tájékoztatást kaptunk az idén megrendezésre került 
Ifjúsági Találkozóról, az ott szerzett tapasztalatokról, jövőbeli tervekről. 
 
A sport területén elért legfontosabb eredményeink: 
 
Bizottságunk javaslatára három pályázatot írtak, amelynek célja a sport támogatása (városi 
sportegyesületek és diák sportegyesületek támogatása, jó tanuló – jó sportoló cím 
adományozása, a 2008. évi városi sportversenyek támogatása). 
 



Jó tanuló, jó sportoló kitüntető címet adományozását indítványoztunk az Ifjúsági és Sport 
Munkacsoport javaslata alapján. Három kiemelkedő sportteljesítményt nyújtó tanuló részesült 
tárgyjutalomban és kapta meg a kitüntető címmel járó oklevelet.  
 
A Bizottság a Képviselő-testülettől kapott átruházott hatáskörben döntött a sportegyesületek 
anyagi támogatásáról. 
 
A Sport és Ifjúsági munkacsoport javaslata alapján szeptemberben elfogadtuk az idei évre 
vonatkozó, a város szempontjából jelentős sportrendezvényeinek, sportversenyeinek helyét, 
időpontját és egyéb lényeges adatait tartalmazó Verseny- és rendezvénynaptárt, melyet a 
hivatal sportreferense eljuttatott a Szentendre és Vidéke részére, és kértük, hogy a tájékoztatás 
heti rendszerességgel jelenjen meg a lapban. Sajnos ez az információ azóta sem jelenik meg, 
pedig igen fontos lenne, hogy a szentendreiek előre tájékozódni tudjanak a következő hét 
sporteseményeiről. 
 
A sportot érintő valamennyi előterjesztés kidolgozásában jelentős szerepe volt Hajdu 
Gábornak bizottságunk tagjának, a Sport és Ifjúsági munkacsoport elnökének. 
 
Ezúton szeretném megköszönni a Bizottság tagjainak és a Hivatal dolgozóinak munkáját. 
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